
 
Afdelingsbestyrelsen Ryparken II.      

 

Referat fra bestyrelsesmøde 
onsdag den 09. december 2020 kl. 18.30  

Tilstede: Michael, Pia, Anita, Hanne, Lizzi, Susanne og Anders 
  
1) Godkendelse af dagsorden 

Godkendt 
 

2) Opfølgning på referat fra sidste møde 
Godkendt 

 
3) Vinduesprojektet 

Der har været problemer i forhold til varslinger og beskæring af haver. Der har været 
kontakt med fsb omkring problemerne, og Michael og Anita følger yderligere op. 

 
4) Brev fra fsb omkring driftsfællesskabet (jfr. mail fra fsb af 06.11.2020 videresendt til 

bestyrelsen af Michael 10.11.2020) 
fsb vil styrke driftsfællesskaberne og er i den anledning ved at udvikle to nye 
redskaber – et nyt forum for beboervalgte og nøgletal om ressourceanvendelsen til 
beboervalgte om driftsfællesskaberne. I den forbindelse har fsb fremsendt et 
spørgeskema. Der blev samlet op, og Michael sender svar til fsb. 

 
5) Driftsmøde 

Bestyrelsen vendte et par punkter, som skal med på det kommende driftsmøde 
16/12-2020 (fsb’s bistand til P-plads udfordringer, lejligheden i nr. 21, st. th. samt 
taget). 

 
6) Brikadgang i Ryparken II 

Brikker skal kun virker til den opgang en beboer bor i, og den kælder en husstand har 
kælder i, (udover kælderen ved vaskeriet). Dette er tidligere besluttet på 
afdelingsmøde. 

 
7) Prioritering af opgaver i forhold til Ejendomskontoret 

Vandhanen på toilettet ved vaskeriet skal skiftes til vandhane med føler. Vær 
opmærksom på at trappevaskerne har adgang til vand andet steds, hvis de tager 
vand derfra. 
Der skal være fokus på cykeloprydning, da der står alt for mange cykellig og ubrugte 
cykler i området og kældrene. 
Bestyrelsen besluttede at købe en æske chokolade til ejendomskontoret, som tak for 
det gode samarbejde. 

 
8) Meddelelser, diverse post og andre møder 
 a) Meddelelser og diverse post  

b) Meddelelser fra udvalg mv. 
IT-udvalget, legepladsudvalg, områdeudvalget, ”udenrigsudvalget” etc. 
c) Kommende møder / kurser. 
 

9)                    Eventuelt 


